
ZÁPIS č. 9/1999 (88)  
 z jednání Akademického senátu VUT ze dne 4. května 1999 

 konaného v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Kounicova 67a 
 
 
Přítomni:  viz presenční listina (celkem 25 senátorů) 

Omluveni:  Zubalíková/FaME 

Neomluveni:  Holešinský/FCH 

Hosté:   rektor Vavřín, prorektor Dub, Prof. Ondráček, kvestor Černý 
 
Program AS VUT byl doplněn o informace rektora Vavřína (viz bod 2) 
 
PROGRAM: 
1.  Kontrola zápisu 
2.  Informace rektora Vavřína 
3.  Projednání Předpisu pro hospodaření  a účtování VUT 
4.  Projednání a eventuelní schválení upraveného znění Řádu výběrového řízení pro obsazování 

míst akademických pracovníků VUT  a Jednacího řádu Vědecké rady VUT 
5.  Další diskuse o návrhu Volebního a jednacího řádu AS VUT 
6.  Diskuse o volebních a jednacích řádech fakult (z hlediska rovných voleb) 
7.  Různé 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
 
⇒ V zápisu z minulého zasedání byla omylem uvedena nepřítomnost Doc. Friedla/FCH a Jany 

Zubalíkové/FaME. Na tomto jednání nebyli přítomni Petra Lukášková/FA, Radek Holešin-
ský/FCH, Ing. Kříž/FP, Doc. Hoffmann/FT, Ing. Blažková/FT.  

 

⇒ Projednání dopisu děkana FaVU členům AS VUT. S obsahem dopisu děkana FaVU ze dne 3. 
května 1999 seznámil přítomné Ing. Zmrzlý (viz příloha č. 1 zápisu). Děkan Ruller se v něm 
ohradil proti nařčením z „nedůvěryhodnosti“, manipulací„“a „porušování akademických prin-
cipů“, uvedeným v Zápise z jednání AS VUT ze dne 20. 4. 1999. Jedná se zřejmě o vyjádření 
Prof. Ondráčka k Zápisu z 3. zasedání Umělecké rady FaVU, konané dne 12. března 1999, ze-
jména k vystoupení rektora VŠUP Prof. Hlaváčka, Prof. Čihákové - Noshiro a dále k projed-
nání návrhu vědecko-výzkumného záměru FaVU. Děkan Ruller v tomto dopise uvedl, že celá 
řada zápisů z jednání s FaVU je zkreslená zejména např. z VR VUT dne 27. 11. 1999 ve 
všech vstupech děkana FaVU a z diskuse ze dne 6. 4. 1999.  
Ing. Zmrzlý přečetl dopis rektora Hlaváčka ze dne 21. dubna 1999, adresovaný děkanu Rulle-
rovi, jehož kopie byla zaslána rektoru Vavřínovi. Rektor Hlaváček v dopise sděluje, že: 
...s údivem nalézá v zápise z jednání Umělecké rady FaVU slova o tom, že je „zděšen stano-
viskem p. rektora Vavřína“, která nepronesl a která ostatně výrazně nesouhlasí s jeho snahou 
o nalezení kompromisu (viz příloha č. 2 zápisu). 
Následovala diskuse členů AS VUT, ve které někteří senátoři diskutovali o návrhu revokovat 
Zápis z AS VUT č. 8 ze dne 20. 4. 1999 v bodě 3. Závěrů  pro jednání s expertní komisí. Bylo 
navrženo z textu „...prokázanou nedůvěryhodnost ze strany vedení FaVU...“ vypustit slovo 
„prokázanou“. Závěry pro jednání s expertní komisí byly na minulém zasedání nadiktovány 
do zápisu a jejich věrohodnost byla ověřena přímo na dnešním jednání AS z autentického zá-
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pisu, zachyceného na disketě a zápisu senátora za FaVU Doc. Novotného. Text autenticky za-
psaných závěrů přečetl senátorům Ing. Zmrzlý.   
Mgr. Božek navrhl zmírnit text uvedený v bodě 3 závěrů následovně: „V návaznosti na existu-
jící zkušenosti rychle posoudit všechny nástroje k zabezpečení řádného fungování FaVU 
v oblasti ekonomické a legislativní“.  
Prof. Němeček vyslovil svůj názor, že závěry pro jednání expertní komise není možné jakko-
liv zpochybňovat, poněvadž již její jednání proběhlo v duchu závěrů uvedených v zápise 
z minulého zasedání AS VUT. 
Na jednání AS VUT byl pozván Prof. Ondráček, aby se vyjádřil k zápisu z minulého zasedání 
v návaznosti na dopis děkana FaVU. Prof. Ondráček sdělil senátorům, že na svých vyjádře-
ních, uvedených v tomto zápise trvá, považoval je za nutné říci, poněvadž jsou jeho přesvěd-
čením. Na závěr navrhl Ing. Zmrzlý o revokaci zápisu hlasovat.  
 
Hlasování o revokaci Zápisu z jednání AS VUT č. 8 ze  dne 20. 4. 1999 
 - bodu 3. Závěrů pro jednání s expertní komisí o FaVU: 
Ing. Zmrzlý vznesl dotaz, kdo souhlasí s revokací zápisu z minulého zasedání AS VUT, bodu 
3. Závěrů pro jednání s expertní komisí o FaVU? 
Hlasování: 
Pro - 5 hlasů 
Proti - 11 hlasů 
Zdržel se hlasování - 7 hlasů 
Návrh nebyl schválen. 

UAS 1 
Akademický senát VUT neschválil revokaci Zápisu z jednání AS VUT č. 8 ze dne 20. 4. 1999 
- bodu 3. Závěrů pro jednání s expertní komisí o FaVU. 

 
Ad 3) Informace rektora Vavřína 
Jednání expertní komise o FaVU 
Jednání expertní komise o FaVU se konalo dne 29. dubna 1999 (Zpráva o jednání komise exper-
tů o perspektivách FaVU - viz příloha č. 3 zápisu).  Rektor Vavřín seznámil senátory s návrhem 
obsahu dohody mezi vedením VUT a děkanem FaVU  (viz příloha č. 4 zápisu), ke každému bodu 
přednesl svůj komentář. Dále seznámil senátory s dopisem děkana Rullera ze dne 3. 5. 1999 (viz 
příloha č. 5 zápisu), ve kterém děkan reaguje na jednání diskusního fóra expertní komise a na 
návrh dohody.  

DISKUSE: 
⇒ Prof. Hlavenka  
Zpracoval seznam ekonomických a personálních nástrojů k možnému ovlivnění řízení fakult, 
kterých by mohl rektor využít. Nejdůležitějším pro FaVU je dle jeho názoru potvrzení akreditace 
studijních oborů. Doporučuje  zajistit, aby do kmenových oborů, které vypsala Akreditační komi-
se, byl doplněn obor zastřešující moderní umění (konceptuální tendence, atd.). Vznesl dotaz na 
rektora, z jakých důvodů vedení VUT usuzuje, že FaVU nevyjde s letošním rozpočtem. 

⇒ Rektor Vavřín 
I za předpokladu, že nebudou čerpány žádné finance na rekonstrukce, opravy a omezeny pro-
středky na provoz, budou vzhledem k velkému počtu uzavřených pracovních smluv učitelů 
všechny osobní příplatky zaměstnanců FaVU nulové. Rektor neschvaluje tento způsob financo-
vání, který vrhá na VUT velmi špatné světlo. Dle informací ani v příštím roce zřejmě nedostane 
VUT finance pro FaVU s vyšším koeficientem, než dosud. Požádal Prof. Hlavenku o předání 
sepsaných nástrojů. 
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⇒ Tomáš Tuč 
Zdůvodnil přítomnost studentů FaVU v nočních hodinách na fakultě jejich prací na počítačích, 
které využívají 24 hodin denně. Počet počítačů je dle názoru studentů dostačující, pokud jsou 
využívány tímto způsobem. 

⇒ Prof. Balátě 
Hovořil o pomoci VUT při zřizování nových vysokých škol, jako např. Masarykovy univerzity, 
Opavské univerzity, nyní připravované univerzity ve Zlíně. Prof. Balátě se domnívá, že pokud by 
v budoucnosti vznikla v Brně samostatná umělecká vysoká škola, jistě by bylo chloubou VUT, 
že vytvořila podmínky pro její vznik a samozřejmě se domnívá, že i případná nově vzniklá umě-
lecká vysoká škola tuto pomoc ze strany VUT ocení. 

Na závěr se AS VUT rozhodl přijmout usnesení k rektorem předloženému návrhu dohody mezi 
vedením VUT a děkanem FaVU. 

Návrh na usnesení: 
AS VUT byl seznámen se závěry jednání expertní komise o FaVU a s návrhem dohody mezi 
vedením VUT a děkanem FaVU. AS VUT je přesvědčen, že tímto návrhem dohody je vytvořena 
možnost konstruktivního jednání, směřující k uzavření dohody mezi vedením VUT a děkanem 
FaVU. Kdo souhlasí s tímto usnesením? 
Hlasování: 
Pro - 24 senátorů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl jednomyslně přijat. 

UAS 2 
AS VUT byl seznámen se závěry jednání expertní komise o FaVU a s návrhem dohody mezi 
vedením VUT a děkanem FaVU. AS VUT je přesvědčen, že tímto návrhem dohody je vytvořena 
možnost konstruktivního jednání, směřující k uzavření dohody mezi vedením VUT a děkanem 
FaVU. 
 
Další informace rektora Vavřína 
⇒ Studenti navrhli vedení VUT zvážit vytypování prostor v objektech VUT, ve kterých by mohli 

být ubytováni uprchlíci z Kosova. Prorektor Hobst byl pověřen zjistit informace na Minister-
stvu vnitra ČR, které však sdělilo, že o ubytovací prostory zájem nemá, tyto jsou organizová-
ny vládou. Velmi by však uvítalo, kdyby pro uprchlíky byly uspořádány kulturní programy, a 
to jak pro dospělé,  tak pro děti, aby jim tímto bylo umožněno překonat traumatické zážitky z 
války. Rektor požádal studenty v senátu o pomoc při organizaci těchto akcí. VUT je ochotno 
poskytnout autobus, uhradí pohonné hmoty. 

⇒ Sledování uplatnění nového mzdového předpisu na jednotlivých fakultách doposud nebylo 
možno uzavřít vzhledem k tomu, že tento předpis nebyl ještě v plném rozsahu na fakultách 
promítnut. Ve většině případů se na fakultách nepromítají peníze, které přicházejí z vědecko-
výzkumných záměrů. Prof. Hlavenka stručně informoval o zhodnocení uplatnění tohoto před-
pisu na FS, konstatoval, že na této fakultě nenastaly žádné závažné problémy, nikdo nešel 
s platem dolů a vnitřní mzdový předpis byl dodržen. Prof. Němeček na závěr konstatoval, že k 
žádnému velkému rozladění celkově na VUT nedošlo, což je dobré. 

 
Následovala 15ti minutová přestávka. 
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Ad 4) Projednání Předpisu pro hospodaření a účtování VUT - verze z 23. 3. 1999 
Stručný komentář k tomuto předpisu přednesl kvestor Černý. Zpracování předpisu je stanoveno 
na základě implementace zákona č. 111/98 Sb. Statutem VUT. Je připravován v době, kdy ne-
jsou vyjasněny všechny legislativní záležitosti veřejných vysokých škol. Předpis byl zpracován 
na základě podrobného metodického materiálu, vydaného MŠMT ČR a metodického doporučení 
MF ČR pro způsob hospodaření v tzv. přechodném období, než bude legislativa jasně znát kate-
gorii „veřejná vysoká škola“.  
V materiále je popsán systém hospodaření, zajištění finančních prostředků, způsoby hospodaření 
s finančními prostředky, s fondy. Je zde popsán způsob vedení účetnictví a jeho evidence, jaké 
jsou požadavky na účetní doklady, vypsán postup účetní uzávěrky, stanovena doplňková činnost, 
popsána obecná charakteristika daně z příjmů, způsob stanovení příspěvku na závodní stravová-
ní. 
V přechodných ustanoveních jsou konstatovány skutečnosti, které navazují na některé změny 
stanovené zákonem č. 111/98 Sb., je zde definováno jakým způsobem a kam jsou převedeny zů-
statky jednotlivých fondů, které VUT mělo k 31. 12. 1998. Z hlediska účetního se VUT dále řídí 
směrnicí stanovenou pro příspěvkové organizace, byl pouze zrušen FKSP a řeší se převod majet-
ku.  
K materiálu již kvestor neobdržel od členů AS VUT, tajemníků fakult a ředitelů celoškolských 
pracovišť žádné připomínky. Tato verze byla diskutována s MŠMT ČR. 
Na základě diskuse Doc. Zbořila o problému uplatnění dokladů o ubytování na služebních ces-
tách se zkráceným názvem organizace doporučil kvestor pouze jednu změnu, týkající se čl. 1, 
odst. 3) - vypustit „Zkrácený název pro smluvní vztahy: VUT“, protože jeho užití na dokladech 
dle daňového zákona není možné. Následovala diskuse členů AS VUT, po které senátoři souhla-
sili s vypuštěním zkráceného názvu.  
Předseda EK AS VUT Prof. Němeček sdělil, že EK tuto verzi předpisu projednala a neshledala 
k němu již žádné závažné připomínky. Požadavky EK byly předkladatelem do této verze materiá-
lu zapracovány. Předpis řeší s odkazem na vyšší normy způsob hospodaření VUT a EK navrhuje 
jeho schválení. 
Ing. Zmrzlý požádal členy AS VUT o vznesení případných připomínek na tomto zasedání. 
 
Připomínky členů AS VUT k Předpisu pro hospodaření a účtování VUT v Brně: 
⇒ Vzhledem k tomu, že není známa úloha zřizovatele, vypustit v čl. 1, odst. 1) a odstavce 

přečíslovat. Po diskusi bylo doporučeno navrhovanou změnu realizovat. 
⇒ V čl. 4 doplnit za bod c) nový bod d) „výnosy z finančního majetku“. Původní označení bodů 

d) a e) změnit na označení e) a f). 
⇒ V čl. 5, odst. 3) nahradit v poslední větě za čárkou termín „finanční výnosy“ termínem „výno-

sy z finančního majetku“. 
⇒ V čl. 14, odst. 1) vypustit text: „...například pokladna technologické fakulty ve Zlíně“. 
⇒ V části šesté vypustit bod 7) - připomínka byla po diskusi předkladatelem akceptována. 
Na závěr senátoři diskutovali o tom, že v materiále není zachycena doplňková činnost. Kvestor 
sdělil, že za tímto účelem je zpracovávána směrnice (viz čl. 12, odst. 3) Předpisu pro hospodaře-
ní a účtování VUT.  
K doplňkové činnosti, jejímu rozpočítávání a zařazení do fondů bude svolána porada tajemníků, 
kteří předloží svoje stanovisko k tomu, že dle současné metodiky nelze jednoznačně ponechat 
výnos z doplňkové činnosti u toho, kdo jej generoval.  
Výše uvedené připomínky budou zapracovány do předloženého materiálu a spolu se stanoviskem 
tajemníků fakult bude předpis předložen do 14. května 1999 tak, aby mohl být projednán na příš-
tím zasedání AS VUT dne 18. května 1999. 
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Obecná diskuse k rozpočtu VUT na rok 1999 
⇒ Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdy bude předložen celý rozpočet VUT včetně investičních pro-

středků. Kvestor sdělil, že byla svolána porada tajemníků fakult, na které byly fakultám pře-
dány podklady pro vypracování požadovaných údajů ke zpracování celého rozpočtu, ve kte-
rém budou zahrnuty veškeré příjmy a vydání. Podklady z fakult byly zatím vráceny kvestorovi 
asi ze 2/3. Dosud není ujasněno využití prostředků FRIMu, jakmile bude FRIM vyjasněn, bu-
de investiční plán rozeslán všem členům AS VUT E-mailem. Na příští zasedání AS VUT by 
mohl být předložen první návrh kompletního rozpočtu VUT. 

⇒ Prof. Němeček požádal, aby byly realizovány závěry z jednání AS VUT ze dne 6. dubna 1999, 
ze kterých vyplývá, že byla schválena pouze část rozpočtu (rozdělení státní dotace, vyjádřená 
v tabulce F). Vnitřní obsah položek, zejména fondů, celoškolských útvarů a rektorátu, se zo-
hledněním připomínek vznesených na tomto zasedání AS VUT, zejména k oddělení dopravy, 
provozního odboru a STZ, bude dále diskutován AS VUT. Kvestor projedná návrh řešení  
(rozpracování analýzy ekonomičnosti odborů) s předsedou EK Prof. Němečkem a předloží jej 
AS VUT na příštím zasedání dne 18. května 1999. 

 
Ad 5) Projednání a  schválení upraveného znění Jednacího řádu Vědecké rady VUT 
         a Řádu výběrového řízení pro obsazování míst akademických pracovníků VUT  
Materiály byly v minulém týdnu rozeslány v elektronické podobě všem členům AS VUT 
k připomínkám. V pátek 30. dubna 1999 se uskutečnilo jednání mezi předkladateli návrhu pro-
rektorem Dubem, JUDr. Šauerem a předsedou LK Mgr. Božkem.  
 
Jednací řád VR VUT 
K materiálu se vyjádřil Doc. Zbořil. Konstatoval, že v materiále byly uskutečněny jen velmi 
drobné a nepodstatné úpravy a doporučuje jej na dnešním zasedání AS VUT schválit.  
Hlasování: 
Kdo souhlasí s přijetím změn v Jednacím řádu Vědecké rady VUT, které vypracovala legislativní 
komise AS ve spolupráci s předkladateli návrhu? 
Pro - 25 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 3 
Akademický senát VUT schválil změny v Jednacím řádu Vědecké rady VUT, vypracované legis-
lativní komisí AS  ve spolupráci s předkladateli návrhu. Po zaregistrování na MŠMT ČR bude 
jeho platné znění v jednom vyhotovení předáno všem členům AS VUT. 
 
Řád výběrového řízení pro obsazování míst akademických pracovníků 
Zásadní změnou předloženého návrhu ve srovnání s návrhem předchozím je, že tento řád řeší 
pouze to, co mu ukládá zákon.  Předcházející verze obsahovala i pravidla pro obsazování míst 
vedoucích pracovníků, což zákon neukládá, bude řešeno vnitřní normou. Dne 27. dubna byl ná-
vrh E-mailem rozeslán všem členům AS VUT k připomínkování. Materiál byl  projednán dne 30. 
dubna 1999 s předkladateli návrhu prorektorem Dubem, JUDr. Šauerem a předsedou LK Mgr. 
Božkem a jsou v něm zapracovány všechny připomínky, dohodnuté na tomto jednání, včetně 
připomínky Ing. Kozáka. Členové AS VUT obdrželi materiál, upravený na základě tohoto jedná-
ní, dne 3. května 1999 E-mailem a na dnešním zasedání v tištěné podobě. 
Prof. Němeček upozornil na čl. 2, odst. 2), považuje za technicky obtížně proveditelné, aby byla 
výběrová řízení zveřejňována na všech úřadních deskách. Po diskusi bylo toto ustanovení navr-
ženo upravit tak, že výběrové řízení bude zveřejněno na úřední desce VUT, na úřední desce pří-
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slušné součásti VUT a v informačním systému VUT. Další připomínky nebyly vzneseny a bylo 
přistoupeno k hlasování o schválení upraveného řádu. 
Hlasování: 
Kdo souhlasí s výše navrženými změnami Řádu výběrového řízení pro obsazování míst akade-
mických pracovníků? 
Pro - 25 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 4 
Akademický senát VUT schválil návrh upraveného Řádu výběrového řízení pro obsazování míst 
akademických pracovníků včetně výše uvedené změny čl. 2, odst. 2). Po zaregistrování předpisu 
na MŠMT ČR bude jeho platné znění předáno všem členům AS VUT. 
 
 
Ad 6) Volební a jednací řád AS VUT 
Volební a jednací řád AS VUT byl spolu s průvodní zprávou Mgr. Božka rozeslán členům AS 
VUT E-mailem dne 3. května 1999. Tento návrh byl upraven dle připomínek vznesených na mi-
nulém zasedání AS VUT a dále doplněn. Mgr. Božek přednesl stručný komentář k doplněným 
bodům.  
Ing. Zmrzlý požádal senátory o uplatnění dalších připomínek na dnešním zasedání AS VUT.  
Prof. Hlavenka nebyl spokojen s tím, že jeho připomínka v čl. 14, odst. 3) byla vtělena tak, že 
každý člen se má chovat koncepčně, principiálně a systematicky. Smysl této připomínky byl, aby 
členové AS VUT na začátku svého působení (při svém zvolení) sestavili koncepci pro práci AS 
VUT na celé funkční období a z ní vycházela jednání senátu. 
Mgr. Božek odpověděl, že koncepce je zákonem uložena zpracovat vedením VUT, akademický 
senát jeho koncepci projednává a schvaluje. Řešit tuto otázku ve Volebním a jednacím řádu AS 
VUT způsobem, jaký navrhuje Prof. Hlavenka, není dle názoru Mgr. Božka vhodné.  
Na závěr Mgr. Božek navrhl, aby zpracovaný Volební a jednací řád AS VUT včetně příloh byl 
v předloženém znění (po provedení posledních drobných úprav formálního charakteru) zaslán na 
MŠMT ČR k připomínkování a jeho konečné schválení bylo uskutečněno až po projednání pří-
padných připomínek vznesených MŠMT ČR. O tomto návrhu bylo hlasováno. 

Hlasování o zaslání předloženého Volebního a jednacího řádu AS VUT na MŠMT ČR 
k připomínkám: 
Ing. Zmrzlý vznesl dotaz, kdo souhlasí, aby předložený návrh Volebního a jednacího řádu AS 
VUT včetně příloh byl odeslán (s drobnými úpravami projednanými na dnešním zasedání AS 
VUT) k připomínkování na MŠMT ČR? 
Pro - 15 hlasů 
Zdržel se hlasování - 1 hlas 
Proti - 1 hlas 
Návrh byl schválen. 
(Ze zasedání odešlo 8 členů). 

UAS 5 
Akademický senát VUT schválil zaslání projednaného návrhu Volebního a jednacího řádu AS 
VUT (včetně příloh) se zapracovanými drobnými úpravami, projednanými na dnešním zasedání, 
na MŠMT ČR k připomínkám. Jeho konečné schválení bude uskutečněno po projednání případ-
ných připomínek MŠMT ČR.  
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Ad 7) Diskuse o volebních a jednacích řádech fakult (z hlediska rovných voleb) 
Senátoři diskutovali o tom, jakým způsobem se fakulty vyrovnají se zákonem stanovenou formou 
voleb. Volby mají být rovné, což v praxi znamená, že všichni volí všechny - studenti i kantory a 
naopak. Většina se shodla v tom, že tento způsob voleb přinese celou řadu problémů, jako např. 
že zvolení členové do AS fakulty mohou být ve větším počtu z jednoho ústavu a jiný ústav nebu-
de mít v senátu svého zástupce. Dále se senátoři obávají toho, že se voleb nezúčastní zákonem 
stanovené počty voličů, takže se budou zřejmě opakovat a volba členů senátu ve třetím kole se 
tak může stát nereprezentativní, zmanipulovatelnou a formální záležitostí.   
 
Ad 8) Různé 
⇒ Senátoři byli pozváni na slavnostní koncert staré francouzské hudby, který pořádá Masaryko-

va univerzita Vysokému učení technickému v Brně u příležitosti oslav 100. výročí jeho zalo-
žení. Koncert se bude konat v úterý 11. května 1999 v 19:00 hodin v aule Masarykovy univer-
zity na Právnické fakultě MU.  

⇒ Doc. Münsterová požádala o vysvětlení aktuální situace Technologického parku, zvláště 
v souvislosti s parkovištěm pro FS. Ing. Zmrzlý navrhl pozvat na příští zasedání kancléře Pěn-
číka. 

⇒ Na příštím zasedání AS VUT bylo doporučeno projednat aktualizovaný Generel výstavby 
VUT v Brně do roku 2005, který byl senátorům předložen na předchozím zasedání. 

⇒ Mgr. Božek požádal o rozeslání zápisu z prvního zasedání Správní rady VUT všem členům 
AS VUT v tištěné podobě (viz příloha č. 6 zápisu). Dále požádal o rozeslání zaregistrovaných 
vnitřních předpisů - Statut VUT, vnitřní mzdový předpis, atd., také v tištěné podobě (rozesílá-
ní materiálů zajistí sekretariát AS VUT). 

⇒ Ing. Zmrzlý požádal rektora Vavřína o vyčlenění týmu administrativních pracovníků rektorá-
tu, kteří by spolupracovali s legislativní komisí AS VUT při projednávání vnitřních předpisů 
fakult. Rektor Vavřín odpověděl, že o tom již uvažoval, ale vzhledem k velkému pracovnímu 
zatížení pracovníků rektorátu, stále hledá řešení. 

 
Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 18. května 1999 v 8:00 hodin v zasedací 
místnosti rektora VUT v Brně, Kounicova 67 a. 
 
 
 
 

Ing. Simeon Zmrzlý, CSc. 
předseda AS VUT v Brně 

 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 
 
PŘÍLOHY: 
1.  Dopis děkana FaVU členům AS VUT ze dne 3. května 1999 
2.  Dopis rektora VŠUP Prof. Hlaváčka děkanovi FaVU ze dne 21. dubna 1999 
3.  Zpráva o jednání komise expertů o perspektivách FaVU 
4.  Návrh obsahu dohody mezi vedením VUT a děkanem FaVU 
5.  Dopis děkana FaVU rektoru Vavřínovi ze dne 3. 5. 1999 
6.  Zápis z 1. zasedání Správní rady VUT v Brně, konaného dne 12. dubna 1999 


